
 
Apporttiomaisuuden luovutuskirjan hyväksyminen/ Kaustisen kunta ja Kaustisen Kehitys Oy 
 
KHALL 19.09.2022 § 137  
  
 
Valmistelija Kunnanjohtaja Arto Alpia puh. 0400 569 401 
 

Kaustisen kunta luovuttaa oheisella luovutuskirjalla apporttiomaisuutena  
Kaustisen Kehitys Oy:lle Kaustisen kunnan Kaustin kylässä seuraavat tilat: 
 
Laskettelurinne RN:o 14:494, pinta-ala 2.830 ha, tasearvo 7.329,40€ 
Alamäki RN:o 14:455, pinta-ala 9,555 ha, tasearvo 16.818,79 € 
 
Yhteensä tasearvo 24.148,19 €. 
 
Asiasta on keskusteltu kuntakonsenin tilintarkastuksen kanssa. Kehitys 
Oy:n omistus tuo  alueelle laajemmat kehittämismahdolliksuudet. 
 
Kaustisen Kehitys Oy on kunnan 100 %:sti omistama tytäryhtiö. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Arto Alpia 
 

Esitys Kunnanhallitus esittää kunnanvaltuustolle, että se hyväksyy 
apporttiomaisuuden luovutuskirjan liitteen mukaisena. 
 
Keskustelun kuluessa Helinä Tuomela esitti Tina Lindskogin 
kannattamana, että asia jätetään pöydälle lisäselvityksiä varten ja 
kokoukseen kutsutaan Kaustisen Kehitys Oy:n toimitusjohtaja Antti 
Vähäoja. 
 

Päätös Kunnanhallitus päätti yksimielisesti jättää asian pöydälle. 
 
Pöytäkirjaan merkittiin, että Vesa Paavola poistui kokousesta esteellisenä 
tämän asian käsittelyn ajaksi klo 20.18 alkaen. 
___________ 

 
 
KHALL 03.10.2022 § 145  
  
 
Valmistelija Kunnanjohtaja Arto Alpia puh. 0400 569 401 
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Arto Alpia 

 
Esitys Kunnanhallitus esittää kunnanvaltuustolle, että se hyväksyy 

apporttiomaisuuden luovutuskirjan liitteen mukaisena. 
 
Keskustelun kuluessa Sami Mäkelä esitti Tina Lindskogin kannattamana, 
että omaisuutta ei luovuteta. 
 
Koska oli tehty kunnanjohtajan esityksestä poikkeava kannatettu esitys, 
puheenjohtaja totesi suoritettavan nimenhuutoäänestyksen siten, että ne, 
jotka kannattavat kunnanjohtajan esitystä äänestävät JAA ja ne, jotka 
kannattavat Mäkelän esitystä äänestävät EI. 
 
Suoritetussa äänestyksessä annettiin kuusi JAA-ääntä (Koskinen, Seppä, 
Känsälä, Timonen, Tuomela ja Varila) ja kaksi EI-ääntä (Mäkelä ja 
Lindskog). 



Päätös Äänestystuloksen perusteella puheenjohtaja totesi kunnanhallituksen 
hyväksyneen kunnanjohtajan esityksen.  
 
Pöytäkirjaan merkittiin, että Vesa Paavola poistui kokouksesta esteellisenä 
tämän asian käsittelyn ajaksi (yhteisöjäävi Kaustisen Kehitys Oy:n 
hallituksen jäsen. 
 
Pöytäkirjaan merkittiin, että Antti Mäkelä poistui kokouksesta esteellisenä 
tämän asian käsittleyn ajaksi (hallintolaki 28 § 1 mom. kohta 7) 
 
Sami Mäkelä ja Tina Lindskog jättivät pöytäkirjaan eriävän mielipiteensä, 
joka on pöytäkirjan liitteenä. 
__________ 

 
 
 
KVALT 13.10.2022 § 39    
310/10.00.02.00/2022    
 
Valmistelija Kunnanjohtaja Arto Alpia puh. 0400 569 401 
    
    
 Keskustelun kuluessa Urpo Myllymäki esitti Tiina Haukilahden 

kannattamana, että asia jätetään pöydälle lisäselvityksiä varten. 
 
 Koska oli tehty kannatettu esitys asian pöydälle jättämisestä, 

puheenjohtaja esitti suoritettavaksi nimenhuutoäänestyksen siten, että ne, 
jotka kannattavat asian käsittelyn jatkamistä äänestävät JAA ja ne, jotka 
kannattavat Urpo Myllymäen esitystä asian jättämisestä pöydälle, 
äänestävät EI.  

 
 Äänestysesitys hyväksyttiin. 
 
 Suoritetussa äänestyksessä annettiin 16 JAA-ääntä ja viisi EI-ääntä. 
 
 Äänestystuloksen perusteella puheenjohtaja totesi kunnanvaltuuston 

jatkavan asian käsittelyä. Äänestysluettelo on pöytäkirjan liitteenä. 
 
 Keskustelun kuluessa Sami Mäkelä esitti Perussuomalaisten ryhmän 

esityksenä, että esitettyä maa-aluetta ei luovuteta kehitysyhtiölle. 
 
 Koska oli tehty kunnanhallituksen esityksestä poikkeava kannatettu esitys, 

puheenjohtaja esitti suoritettavaksi nimenhuutoäänestyksen siten, että ne, 
jotka kannattavat kunnanhallituksen esitystä äänestävät JAA ja ne, jotka 
kannattavat Perussuomalaisten ryhmän esitystä äänestävät EI. 

 
 Äänestysesitys hyväksyttiin. 
 
 Suoritetussa äänestyksessä annettiin 16 JAA-ääntä ja viisi EI-ääntä. 

Äänestysluettelo on pöytäkirjan liitteenä. 
 
Päätös Äänestystuloksen perusteella puheenjohtaja totesi valtuuston hyväksyneen 

kunnanhallituksen esityksen apporttiomaisuuden luovuttamisesta 
Kaustisen Kehitys Oy:lle. 
 
Pöytäkirjaan liitettiin Perussuomalaisten ryhmän eriävä mielipide. 
__________ 


